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Szanowny Panie Prezydencie !

W imieniu mieszkafc6w Woclawka korzystajqcych z przewoz6w autobusowych
i kolejowych dworca PKP i centrum przesiadkowego zwracam sig z pro5b4 o podjgcie dzialan majqcych
na celu ponowne uruchomienie windy znajduj4cej sig w tunelu prowadz4cym na stanowiska i perony.

Brak sprawnej windy jest uciqZliwe dla os6b starszych i niepelnosprawnyc[ a w szczeg6lno6ci tych,
kt6rzy poruszaj4 sig na w6zkach inwalidzkich.

Bardzo proszg o pomoc w tej sprawie,
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